
Van: Marielys Roos  

Verzonden: dinsdag 5 juli 2022 14:30 

Onderwerp: Vragen voor 7 juli as over Potgieterweg 9 bij de rondvraag/vragenhalfuur 

 

Beste Griffie, 

 

Voor de rondvraag as donderdag en wil je onze vragen ajb op de lijst ingekomen stukken zetten voor 

de volgende raad (dus deze vragen samen met de bijlage hierbij zodat we dit kunnen agenderen): 

 

Nav de schademelding Potgieterweg 9 dd 3 juli jl, zie bijlage: 

 

1. Wat gaat de gemeente doen om de schade te herstellen aan de openbare ruime als gevolg 

van bouwwerkzaamheden Potgieterweg 9 in Bloemendaal-Dorp? 

2. Is het bouwplan gerealiseerd volgens vergunning? Volgens omwonenden/St 

Bewonersbelangen is sprake van een terp en is het bouwwerk hoger gebouwd dan is 

toegestaan/vergund. Klopt dat? 

3. Bewoners/omwonenden wijzen op het gevaar van wateroverlast. Wat gaat u hieraan doen?  

4. Waarom grijpt de gemeente niet in als een ontwikkelaar zorgt voor overlast en omwonenden 

schade lijden?  

 

Mvrgr, 

Marielys Roos 

Fractievoorzitter Hart voor Bloemendaal 
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